

VTC頒發長期服務獎予近二百名員工

VTC presents Long Service Awards to some 200 employees

長期服務獎頒獎典禮2023 Long Service Award Presentation Ceremony



VTC得以持續發展，實踐為社會和行業培育人才的使命，全賴一班盡心服務的同事堅守崗位，為學生提供豐富多元的學習機會，配合行業的發展需要。VTC於去年11月舉辦「長期服務獎頒獎典禮2023」，向198位服務滿20年、25年、30年、35年及40年的員工頒發長期服務獎，以表揚他們多年來竭誠服務、熱心工作。在典禮上，VTC執行幹事唐智強先生感謝各獲獎同事對職專教育工作的熱誠，幫助學生在專業路上日漸成長，發光發亮。

VTC colleagues' dedicated and committed service has contributed to the continued development of the Council, enabling us to achieve our mission to nurture talent for industries and society. The "Long Service Award Presentation Ceremony 2023" was held last November to honour a total of 198 staff members who had completed 20, 25, 30, 35, and 40 years of service at VTC. Mr Donald Tong, VTC Executive Director, expressed his gratitude to the awardees for their enthusiasm in providing diverse learning opportunities to students, helping them grow and shine in their respective professional fields.

